
Subject: Становище ОТНОСНО: Проект на Наредба за прием на деца в общинските 
самостоятелни детски ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища 
на територията на Столична община 

 

На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

Отправям възражения по формата, съдържанието и мотивите за приемането на „Проект 

на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски градини 

и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична 

община“ (за краткост „новата наредба“)  

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

изразявам становището си във връзка с новата наредба. Многократно обсъждания и 

променен чл. 18 и в този му вариант отново затвърждава дискриминационния подход за 

прием на деца в Столицата. Не става ясно, защо е определен периодът от минимум 3 

години за получаване на максимален брой точки по критерий 1. Никъде не е 

представен анализ за въвеждане на именно такъв критерий за уседналост, който освен 

че дискриминира голяма част от децата и техните семейства, така и настройва 

родителите едни срещу други. Пораждането на конфликти цел ли е на този критерий? 

От обсъждането на наредбата става ясно, че не се решават реалните проблеми(а 

именно, че няма достатъчно места в яслите и детските градини), а се създават нови 

такива! 

Предлагам критерият за уседналост 3 години за максимален брой точки да отпадне и да 

се даде равен шанс на всички деца да имат достъп до яслени групи, независимо от 

уседналостта на техните родители. 

Семействата с малки деца, които не притежават жилища в София или нямат адресна 

регистрация за искания от Вас период: по-малко ли заслужават да имат възможност да 

изпратят децата си в ясла?Невъзможността за изпращане на децата в яслени групи 

блокира връщането на майките на работното им място, съответно намаляване на дохода 

в семействата и ще ги постави в затруднено положение. 

 

Гергана Рошманова 
 


